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Ärende Beskrivning Uppg/ansvar 
 

§1 Mötet öppnas 
 

Annika öppnar mötet kl 19:00 och hälsar alla välkomna. 
Närvarande: Annika Svensson, Ulf Larsson, Anneli Wiklund, Kjell Larsson, Kari Juuso, Susanne Juuso, 
Lena Sandström, Peter Åström 
 

 

§2 Ekonomi 
 

Annika går igenom lagens ekonomi. 
Annika redogör för de olika rollerna inom styrelsen. 
 

 

§3 FP04/05 
 

30 st spelare på pappret varav 8-10 är flickor 
De har fått igång en föräldragrupp, dessvärre är ledarsituationen ganska sårbar. 
De vill gärna ha tillgång till skolmaterial, exvis plintar. 
 

 

§4 P02/03 
 

27 st spelare på pappret, ganska jämt fördelat mellan 02 och 03 
Tränarbiten har lösts sig bra, det är nu fyra tränare. Dessutom finns det en-två till föräldrar som kan ta 
en träning vid akuta behov. 
Bör förbättras informationskanal från kansliet, avseende av/ombokningar av sporthall. 
Föräldragruppen funkar bra, det stora testet kommer vid hemmasammandraget den 14 jan 
Har behov att få hjälp med målvaktsträning. Stefan kontaktar Rickard Nordlund 
Problem med att få in de små målen. Enligt uppgift finns det nya mål, men de finns inte i sporthallen. 
 

 

§5 F99 
 

Ingen närvarande  

§6 P95 Minskad trupp, är nu 13 st aktiva spelare. 
Träningarna sker oftare tillsammans med herrlaget. 
I övrigt löper allt bra, det är en väl inarbetat organisation runt laget. 

 

§7 Lokalbokningen Annika förklarar hur träningstiderna ska fördelas utifrån de bokningar som finns, dvs om något lag inte 
nyttjar sin träningstid. 

 

§8 Sammandrag Info från NHF 
För juniorer A-C är det tvingande att närvara på de sammandrag som lagen är inbjudna till. Om laget 
inte närvarar sammandrag, kommer NHF att skicka faktura avseende WO-avgift. 
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§8 PSG ÖIF har riktat förfrågan till handbollen om arbetspass under Piteå Summergames. Arbetet är helt på 
frivillig basis och ersättningen är 60 kr/timme. Pengarna går till respektive lagkassa. Intresserade lag kan 
anmäla sitt intresse till styrelsen samt tänkt volym på arbetstid. 

 

§9 Brukarmöte Försäljning vid sammandrag får inte göras utanför spinning-rummet (tidigare sammanträdesrummet) 
Försäljning ske till höger om gamla entrén. 
 
Sporthallen ser över ljudisolering, för att minska ljudnivåerna i sporthallen 
 
Finns behov av sammanträdesrum vid ex föräldramöte, så finns det ett sammanträdesrum finns en trapp 
ned. 
 

 

§10 Utbildningsinsats Det finns behov av basutbildning inom ledargrupperna.  
Styrelsen arbetar med frågan att göra ett samarbete med andra handbollslag inom kommunen för att 
genomföra en basutbildning. 

 

 
Öjebyn den 19/12 2011 
 
  
 
 .........................................................................   .........................................................................  
Annika Svensson Anneli Wiklund 
Ordförande Sekreterare  
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